



## Premium Payment By Credit Card – Authorization Form

### 信用咭繳費授權書

Thank you for choosing AXA for your financial protection. For your convenience, we accept premium payment by credit card. Please fill in this authorization form and return it together with your proposal form/ renewal notice to your insurance intermediary or AXA. Thank you.

多謝信賴安盛保險為你提供財務保障。為方便起見，閣下可選擇以信用咭繳付保費。請您填妥此授權書，並與投保書 / 續保通知書一併交給保險中人或 AXA 安盛。謝謝！

#### Payment method 付款方法



Credit Card holder please authorize your Credit Card on our Digital Payment Authorization Portal for premium and levy payment:

信用咭持有人請在電子交易授權平台授權您的信用咭以繳付保費及徵費：

<https://www.axa.com.hk/en/axa-wallet/customer/authorisation?bizType=CCA&bizChannel=Both&feat=Both>

(You may access with the URL or QR code. 您可以通過 URL 或二維碼訪問電子交易授權平台。)

Please fill in the Confirmation ID shown on our Digital Payment Authorization Portal below.

請於下方填寫電子交易授權平台上顯示的授權 ID。

Confirmation ID 授權 ID

--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--

For security consideration, please note that we will no longer ask for the full Credit Card number via phone or physical/softcopy forms.

基於安全考量，我們將不再通過電話或實體 / 電子表格詢問完整信用咭號。

Cardholder's name 信用咭持有人姓名 \_\_\_\_\_

Policy no. 保單號碼 \_\_\_\_\_ Premium 保費 HK\$ \_\_\_\_\_

I hereby authorize **AXA General Insurance Hong Kong Limited** to charge my above credit card for the insurance premium of this insurance policy. 本人授權**安盛保險有限公司**從本人上述之信用咭賬戶支取有關保險單之保費。

Cardholder's Signature 持咭人簽署 \_\_\_\_\_ Date 日期 \_\_\_\_\_